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شرکت متروي تهران در سال1401 برای توسعه 
ناوگان ریلــی پایتخت برنامه هــای متنوع و 
گوناگونی دارد که تکمیل پروژه متروي شــهر 
جدید پرند و توسعه و تکمیل خطوط 6 و 7 ازجمله 
آنهاســت. با توجه به اینکه در روزهای پایانی 
ســال1400 قرار داریم در گفت وگو با مسعود 
درستی، مدیرعامل جدید شرکت متروي تهران 
مهم ترین برنامه های این شرکت در سال1400 و 
همچنین نیازهای اصلی و چالش های پیش روی 

قطار شهری پایتخت را بررسی کرده ایم.

قرار بود تا قبل از پایان ســال جاری 
بخشی از بودجه درنظر گرفته شده برای تکمیل 
متروي پرند پرداخت شود. درباره آخرین وضعیت 
این پروژه و تامین منابع مالی مورد نیاز توضیح 

می دهید؟ 
به نظر می رســد که در بحث تامین منابع مورد نیاز 
این پروژه دغدغه و مشکل خاصی نخواهیم داشت. 
سال1400 را که باید تمام شــده بدانیم؛ چراکه در 
روزهای پایانی سال قرار داریم، اما درمجموع طبق 
هماهنگی های انجام شــده با دوســتان در شرکت 
عمران شــهرجدید پرند و همچنیــن وزارت راه و 
شهرسازی، مشکل جدی در زمینه تامین و پرداخت 
بودجه اختصاص داده شــده به پروژه متروي شهر 
جدید پرند وجود ندارد. تلاش می کنیم تا عملیات 
اجرایی این پروژه را به لحــاظ زمانبندی به گونه ای 
تنظیم کنیم تــا طبق تعهدی که به مــردم داریم، 
ان شاءالله تا پایان سال1401 به بهره برداری برسد 
و در سال آینده سرانجام شاهد این اتفاق مهم یعنی 

امتداد متروي تهران تا شهر جدید پرند باشیم.
گفته می شود متروي تهران دست کم 
به 1500دســتگاه واگن جدید نیاز دارد. برای 
سال1401 با توســعه خطوط مترو چند دستگاه 

واگن جدید نیاز خواهیم داشت؟
متروي تهران حدود 1500دستگاه واگن جدید نیاز 
دارد که دراین برآورد تا حدودی ظرفیت اضافه شده 
به قطار شهری تهران در سال1401 هم لحاظ شده 
است. یعنی پیش فرض ما این اســت که با تکمیل 
بخش های باقیمانده از خط 6 و 7 مترو در مجموع 
تقریبا به 1500دســتگاه واگن جدید نیاز خواهیم 
داشت. البته اینگونه نیســت که بتوانیم به سرعت 
برای ســال آینده تعدادی واگن یا قطــار جدید به 
متروي تهران اضافه کنیم، چــون این موضوع یک 
فرایند زمانبر اســت. اگر همین امــروز هم بتوانیم 
قراردادهای جاری شرکت مترو در حوزه خرید واگن 
را عملیاتی کنیم که اتفاقا خبر های خوبی هم در راه 
است، حداقل بین 15 تا 18ماه زمان می برد تا ناوگانی 
که از دل این قراردادها بیرون می آید به متروي تهران 
اضافه شود. در نتیجه به نظر نمی رسد که برای سال 
آینده بتوانیم واگن جدیدی خریــداری کرده و به 
متروي تهران اضافه کنیم. لذا دوستان ما در شرکت 
بهره برداری مترو بیشتر پیگیر این موضوع هستند و 
تلاش مان این است تا بتوانیم بخشی از ناوگانی را که 
به دلایل مختلف امروز امکان بهره برداری و استفاده 
از آنها وجود ندارد و نیاز به اورهال اساســی دارند را 
بازسازی کرده و برای خدمات رسانی به شهروندان 

وارد شبکه کنیم.
ماجرای خریــد 630واگن چینی که 
قراردادش در چند سال گذشته بسته شده بود 

به کجا رسید؟ 
همانطور که اطلاع دارید این قرارداد متعلق به دولت 
است و باید 15درصد آن را تقبل کند. طی مذاکرات 
و مکاتباتی که اخیرا صورت گرفته است، خبر های 
خوبی درباره پرداخت و پر کردن سهم 15درصدی 
دولت بابت این قرارداد شنیده می شود. از زمان نهایی 
شدن این قرارداد حدود یک سال و نیم بعد به مرور 

واگن ها وارد خط مترو خواهند شد.
نظر شــما درباره بودجه سال1401 
شهرداری  چیســت و رقم اختصاص داده شده 

پاسخگوی نیازهای مترو خواهد بود؟ 
برنامه ها و چشــم انداز های ما برای قطار شــهری 
پایتخت در سال1401 در قالب بودجه ای که برای 
متروي تهران مصوب شــده نمی گنجد. در ســال 
آینده ما هم به دنبال تکمیل خطوط مترو هستیم و 
هم می خواهیم خطوط مان را توسعه دهیم و شروع 
خطوط جدیدمان را داشته باشیم. با وجود این بودجه 

مترو در ســال1401 ظرفیت هایــی دارد که 
ان شاءالله بتوانیم با روش های غیرنقدی و سایر 
روش هایی که درحال مطالعه روی آنها هستیم 
از این ظرفیت ها اســتفاده کنیم. درمجموع 

اعدادی که امروز در بودجه نوشــته شده 
با برنامه های ما خیلی همخوانی 
ندارد، اما با هماهنگی اي که امروز 
در بدنه شهرداری وجود دارد و 
به ویژه اینکه شهردار محترم 
تهران هم خــودش پیگیر 
این موضوع اســت، بسیار 
امیدواریم که بتوانیم از تمام 
ظرفیت بودجه اســتفاده 

کرده و عدد بالاتری را محقق 
کــرده و وارد مجموعه کنیم تا 

تمام این برنامه ها و کارهای بزرگ 
در سال آینده اتفاق بیفتد.

بودجه دولت برای 
متروي تهران را چطور ارزیابی 

می کنید؟ 
در پروژه متروي پرند دولت هزینه ها را تقبل کرده و 
بودجه ای برای این طرح )750میلیارد تومان( درنظر 
گرفته است که عدد و رقم قابل قبول و قابل توجهی 
اســت. باید توجه داشته باشــیم که اتصال متروي 
تهران به شهر جدید پرند اتفاق بسیار مهمی در حوزه 
حمل ونقل ریلی تهران است. واقعیت این است که 
امیدواریم با توجه به ارتباط خوبی که بین شهرداری 
و بدنه دولت وجود دارد در ســال آینــده بتوانیم از 

ظرفیت ها و بودجه دولتی استفاده کنیم.
با نگاهی به نقشه خطوط متروی تهران 
کمبود ایستگاه در نوار شمالی و نوار غربی تهران 
مشخص است.برای رفع این مشکل چه طرح و 

برنامه هایی دارید؟ 
در قســمت هایی که اشــاره کردید تقریبــا با فقر 
ایستگاه های مترو روبه رو هســتیم. در طرح جامع 
حمل ونقل ریلی شهر تهران تقریبا توزیع مناسبی 
به لحاظ احداث ایســتگاه های جدیــد وجود دارد. 
اگر 4خطی که قرار است در طرح توسعه مترو اضافه 
شود را هم فعلا نادیده بگیریم، با تکمیل خط6 
مترو منطقه5 تا حدود زیادی پوشش داده 
می شــود. خط6 مترو با عبور از نقاطی 
مانند اتوبان ستاری به محله کن منتهی 
می شود. همچنین با توسعه غربی خط4 
مترو بخش هایــی از پهنه غربی تهران 
پوشــش داده خواهد شــد. 
توســعه خط7 که آن را هم 
در برنامه داریم تا حدودی 
کمک می کند مناطق غربی 
دسترسی بیشتر و راحت تر 
بــه ایســتگاه های مترو 
داشته باشند. در مجموع 
با تکمیل خطوط موجود، 
فقر ایستگاه ها درمحدوده 
غربی شهر تا حدودی مرتفع 
خواهد شــد. علاوه بــر این 
4خطی که قرار است به شبکه 
مترو اضافه شــود و مطالعه 
خوبی هــم روی آنها صورت 

گرفته است، به خوبی بخش های مختلف شهر تهران 
را پوشش می دهد. خطوط 11 و 9 که تقریبا شبیه 
یک لوپ هستند، پاسخگوی نیاز مناطق و محله های 
پیرامونی تهران برای دسترسی به ایستگاه های مترو 
خواهند بود. خط10 هم به صورت شرقی و غربی شهر 
را طی کرده و خط8 نیز بخش هایی از شرق تهران را 
پوشش می دهد. در مجموع با تکمیل خطوط جاری 
یک مقدار از مشکل فقر ایستگاه های مترو در غرب 
تهران مرتفع می شــود، اما با اجرای خطوط جدید 
تقریبا به تمام نیاز شهر تهران برای دسترسی به مترو 

پاسخ داده خواهد شد.
ساخت و تکمیل کدام پایانه ها دارای 

اولویت است؟
در سمت شــرقی خط7 یک پایانه داریم که باید در 
برنامه قرار بگیرد. همچنین تکمیل پایانه کلاهدوز 
را در برنامه داریم. در جنوب خط6 پایانه دولت آباد را 
باید تسریع کنیم. همچنین باید کمک کنیم تا کارها 
در پایانه آزادگان سرعت بیشــتری به خود بگیرد. 
پایانه اکباتان هم بعد از افتتاح فاز اول نباید رها شود 
و لازم است تلاش کنیم تا فاز های بعدی نیز تکمیل 
و اضافه شود. اینها مواردی است که در بحث پایانه ها 
دارای اولویت بوده و باید با سرعت زیادی انجام شود 

و به عبارت دیگر در برنامه کوتاه مدت ما قرار دارند.
پروژه امتداد شــرقی خط2 مترو تا 

پایانه جدید شرق در چه مرحله ای قرار دارد؟ 
این یک موضوع قدیمی در متروي تهران است. در 
سال های گذشته قرار بود توسعه شرقی خط2 مترو 
اتفاق بیفتد و به پایانه جدید شــرق تهران متصل 
شود. با توجه به جلساتی که در این زمینه داشتیم، 
بخشی از مطالعات انجام شده نواقصی داشت و نیاز به 
بازنگری دارد که مشاور شرکت مترو در حال انجام و 
تکمیل این اسناد است تا ان شاءالله بلافاصله پس از 
آن درسال آینده با گرفتن پیمانکار این پروژه هم وارد 
مرحله اجرایی شود. برآورد ما این است که ظرف 3 تا 
4 ماه ابتدایی سال آینده بتوانیم این پروژه را عملیاتی 
کنیم. با توجه به اینکه مدیریت شــهری نسبت به 
راه اندازی پایانه جدید شرق برنامه دارد، این پروژه از 
اولویت های ما بوده و در دستور کار شرکت متروي 

تهران قرار دارد.

سفر زیرزمینی به تمام پایتخت
مسعود درستی اعلام کردتکمیل خطوط داخلی و  امتداد مترو به ترمینال جدید شرق از برنامه های اولویت دار ماست

افزایش ۶۸درصدی اعتبار  بازسازی مترو
مدیرکل برنامه و بودجه شــهرداری تهران با 

داده نما
اشاره به ســهم 36/3درصدی بودجه 1401 
شهرداری تهران به توسعه حمل ونقل عمومی، 
می گوید این موضوع جزو برنامه های اصلی شــهردار تهران و 
منطبق با سیاست های شورای اسلامی شــهر تهران و مورد 

مطالبه شهروندان است.
به گــزارش همشــهری، امیر شــهرابی، مدیــرکل برنامه و 

بودجه شــهرداری تهران با اشــاره به اهمیت موضوع توسعه 
حمل ونقل عمومــی در پایتخت، گفــت: »در فرایند تدوین 
لایحه بودجه ســال آینده شــهرداری تلاش کردیم که این 
لایحه با اسناد مصوب شورای شهر تهران ازجمله برنامه پنجم 
توسعه  شهر تهران و سند سیاست های برنامه و بودجه1401 
و رویکردهای کلان مدیریت شهری منطبق باشد. همچنین 
در تعریف برنامه ها و پروژه ها، خواســت شهروندان و نخبگان 

محلی و اقتضائات منطقه ای نیز ملاک عمل قرار گرفت. در این 
راستا بودجه اختصاص یافته به ماموریت کلی حوزه حمل ونقل 
نسبت به سال 1400 به میزان 25.7 درصد رشد داشته است.« 
همچنیــن شــهرابی از افزایش40 درصدی اعتبــار تعمیر و 
نگهداری ایســتگاه های مترو و افزایــش 68 درصدی اعتبار 
اورهال ناوگان ریلی در ســال 1401 نســبت به سال گذشته 

خبر می دهد.

مهدی اسماعیل پورگفت وگو
روزنامه نگار

پور
ناه

ر پ
 امی

ی/
هر

مش
س: ه

عک

با همکاری ترکیه و سازمان مدیریت پسماند شهر تهران رقم می خورد

 استحصال انرژی 
از پسماند در مرکز آرادکوه 

نمایندگان شــرکت EFIA  ترکیه برای همکاری با ســازمان 
مدیریت پسماند وارد تهران شــدند و روز گذشته در مجتمع 
پردازش و دفع آرادکــوه از خطوط پردازش، ســایت تخمیر، 
هوادهی پسماند، روند تولید کمپوســت، سیستم زباله سوز و 

سایت استحصال گاز متان بازدید کردند.
به گزارش همشهری، نمایندگان شــرکت ترکیه ای قرار است 
در مجتمع آرادکوه، استحصال انرژی از پسماند را انجام دهند. 
مرکز پسماند آرادکوه که بیشتر از 50سال قبل در جنوب پایتخت 
فعالیت خود را شــروع کرد، در ســال های اخیر به یک معضل 
بزرگ تبدیل شده اســت، زیرا از یک سو میزان پسماند ورودی 
به این سایت بالا ست و از سوی دیگر بوی نامطبوع در نزدیکی 
فرودگاه امام)ره( مشــکلاتی را ایجاد کرده اســت. مدیرعامل 
سازمان مدیریت پسماند شهر تهران در این رابطه به همشهری 
گفت: »سازمان مدیریت پسماند تقریبا از 5سال پیش به طور 
ویژه به دنبال توســعه انرژی های تجدیدپذیر از منشأ پسماند 
بوده است. این البته شامل 2 اقدام است؛ یکی بحث نیروگاه  های 
هاضم که از پسماندهای آلی تولید انرژی می شود و دوم بحث 
استحصال بیوگاز و متان از مراکز دفع قدیمی پسماند است. این 
اقدامات به لحاظ اقتصادی می تواند درآمدی را نصیب کشــور 
کند و همچنین طبق پیمان کیوتو و پاریس، کشور ما هم مانند 
بقیه کشورها متعهد به کاهش انتشار گازهای گلخانه ای است.« 
محمدمهدی عزیزی با اشاره به سابقه ارتباطات مدیریت شهری 
ایران و ترکیه، عنوان کرد: »با توجه به اینکه کشــور ترکیه در 
مدیریت پسماند و اســتحصال انرژی از زباله به موفقیت های 
زیادی رسیده است، مدیریت پســماند پایتخت تمایل دارد از 
تجربیات فنی و تخصصی ترکیه و سرمایه گذاری بخش خصوصی 

این کشور در حوزه پسماند استفاده کند.« 

کاهش اثر گاز گلخانه ای

استحصال انرژی از زباله های شهری یکی از راهکارهای تبدیل 
معضل تولید بی رویه پســماند به فرصت است که علاوه بر دفع 
زباله و حفاظت از محیط زیست، امکان تولید انرژی از آن و تبدیل 
آن به بــرق از طریق گاز متان را فراهــم می کند. بدین ترتیب، 
نمایندگان شــرکت EFIA ترکیه بعد از مذاکره اولیه تهران را 
ترک کردند تا پیشنهاد همکاری خود را تا پایان هفته به سازمان 
مدیریت پسماند شــهر تهران ارائه کنند. البته اکرام ساگلین، 
مدیرعامل هلدینگ EFIA درخصوص مدیریت پسماند در کشور 
ترکیه با تمرکز بر تولید انرژی از گاز متان در مراکز دفن پسماند 
و قیمت خرید برق تولیدی توســط دولت جمهوری اسلامی 
سؤالاتی را مطرح کرد. مدیرعامل ســازمان مدیریت پسماند 
تهران نیز ضمن پاسخ به سؤالات نمایندگان ترکیه ای خواستار 
ارائه پروپوزال نحوه سرمایه گذاری و مشارکت آنها در مجتمع 
آرادکوه شد. عزیزی درباره اینکه همکاری با شرکت ترکیه ای 
چه نقشی در مرکز آرادکوه ایفا خواهد کرد، گفت: »استحصال 
انرژی از مراکز زباله سبب تبدیل متان به 3o2 می شود که اثر 
گلخانه ای آن 40برابر کمتر است. جالب اینکه سازمان ملل هم 
از این قضیه استقبال می کند و دیگر استحصال گاز از مراکز زباله 
تبدیل به تکلیف برای کشورها شده است.« او ادامه داد: »سازمان 
مدیریت پسماند پیش تر با یک کنسرسیوم کشور کره جنوبی این 
موضوع را پیگیری می  کردیم و سال 97 قراردادی را با آنها منعقد 
کردیم. متأسفانه به دلیل تحریم ها علیه کشورمان، طرف کره ای 
نتوانســتند کاری از پیش ببرند. به همین دلیل، با بررسی های 
انجام شده، با شرکت EFIA ترکیه وارد مذاکره شدیم که رزومه 
استحصال گاز از مراکز دفن را داشــتند.« مدیرعامل سازمان 
مدیریت پسماند یادآور شــد: »طبق قوانین مدیریت پسماند 
ما ملزم به مراقبت های پس از دفع هستیم. یعنی یک دفن گاه، 
چه حین بهره برداری و چه بعد از بسته شدن و تعطیلی، یکی از 
مراقبت ها  فرایند استحصال گاز و مانع از انتشار متان به هوا ست.« 
در عین حال، یکی از دلایل بوی نامطبوع شــهر تهران به مرکز 
آرادکوه برمی گردد. عزیزی در این رابطه گفت: »مرکز آرادکوه 
همیشه یکی از متهمان انتشار بوی نامطبوع در جاده قدیم قم 
و حوالی فرودگاه امام)ره( بوده اســت. یکی از 28کانون انتشار 
بوی نامطبوع که وجود دارد، مرکز آرادکوه اســت. البته یکی از 
منابع مهم آن به طور ویژه تولید گاز سولفید هیدروژن است که 
سبب انتشار بوی نامطبوع می شود.«  به گفته مدیرعامل سازمان 
مدیریت پسماند، به احتمال زیاد اوایل اردیبهشت ماه قرارداد این 

سازمان با شرکت EFIA ترکیه منعقد خواهد شد.

کانال حادثه ساز ری - ورامین 
سرپوشیده می شود

عضو هیأت رئیسه شورای شهر تهران از سرپوشیده شدن کانال 
ری - ورامین خبــر داد و گفت که این کار تــا 4ماه آینده انجام 
می شود. به گزارش همشــهری، اوایل اســفند بود که حادثه 
سقوط کودک 6ساله در کانال ری - ورامین )عباس آباد( اتفاق 
افتاد و موضوع در صحن پارلمان شهری مطرح شد و دادستان 
شهرستان ری به موضوع ورود کرد و در نهایت پس از تشکیل 
جلســه ای با حضور فرماندار و دادستان شهری ری و مسئولان 
شــرکت آبفای منطقه ای تهران، مقرر شد تا 4ماه آینده کانال، 
سرپوشیده و ایمن سازی شود. جعفر بندی شربیانی که موضوع 
ایمن سازی این کانال را پیگیری می کرد، گفت: »پیش  از این، 
3کودک در این کانال سقوط کرده بودند و با توجه  به اینکه در 
آخرین حادثه کودک از نقطه ای که حصار داشته داخل کانال 
افتاد و جان باخت، ضرورت داشت تا کانال سرپوشیده شود.« 
به گفته او 750متر از کانال ری - ورامین در محله عباس آباد و 
1350متر هم در محله خاورشهر قرار دارد که تا اوایل تابستان 

سال آینده سرپوشیده و ایمن سازی می شود.

بــه  گفـتــــه مـدیــــرعامل ســازمـــــان 
بهشت زهرا)س( روز گذشته نخستین 
کاروان 150نفــره راهیــان نــور پــس از 
حضــور در قطعــه 50گلــزار شــهدا و 
تجدید میثاق با شــهدای دفاع مقدس 
و مدافعان حرم به مناطق جنوبی اعزام 
شــدند. ســعید غضنفری گفــت که تا 
6فروردین ماه مراسم بدرقه راهیان نور 

در گلزار شهدا برگزار می شود.

150
نفر

معــاون هماهنگــی و امــور مناطــق 
شــهرداری تهــران اعــام کــرد: »در 
راســتای اجرای طــرح اســتقبال از بهار 
حدود 500نوع خدمت با هدف افزایش 
میــزان رضایتمنــدی شــهروندان ارائــه 
می شــود.« به گفتــه حســین نظــری، 
شست وشــوی معابــر، رنگ آمیــزی 
مبلمان شــهری و... اقداماتی هستند 
که تا 15فروردین ادامه خواهد داشت.

500
خدمت

شــهروندی  آموزش هــای  مدیــرکل 
شــهرداری تهران از اجرای طرح نســیم 
بهشــت در 10 ایســتگاه  متروی دروازه 
دولــت، دروازه شــمیران، میــدان 
ولیعصر )عــج(، شــهدا، تئاتــر شــهر، 
شــهید بهشــتی، هفت تیــر، صادقیه، 
امام خمینی  )ره( و بهارستان خبر داد. 
به گفتــه مهــدی امیــری، کارشناســان 
دینی تا 26اسفند از ســاعت 14تا 18با 
حضور در این ایســتگاه ها پاســخگوی 

سؤالات شرعی مردم خواهند بود.

10
ایستگاه

ناظر بر شهر

عدد خبر

خبر

پسماند

 توجه جدی به توانمندسازی
زنان سرپرست خانوار

توانمندسازی زنان سرپرست خانوار و اشتغالزایی برای آنها یکی 
از موضوعات جدی و مهمی است که باید مورد توجه قرار گیرد. 
ایجاد زنجیره ارزش و فضایی برای فــروش محصولاتی که در 
کسب وکارهای خرد و مشــاغل خانگی توسط زنان سرپرست 
خانوار تولید می شــوند، یک امر مهمی است که باید پیگیری 

شود.
 مجلس برنامه های متعددی در حوزه حمایت از زنان سرپرست 
خانوار دارد که می توان به بودجه ریزی در این حوزه اشاره کرد. 
ســال هاي 1400 و 1401 بودجه ای برای توانمندسازی زنان 
پیش بینی کرده اســت که در اختیار وزارت کشور قرار داده تا 
از طریق استانداری ها زنان سرپرست خانوار مورد حمایت قرار 
گیرند و توانمندسازی محقق شــود. البته نهادهای حمایتگر 
دیگری چون کمیته امداد امام)ره(، سازمان بهزیستی و نهادهای 
انقلابی هم در حوزه حمایت از زنان سرپرست خانوار برنامه هایی 
دارند کــه در بودجه پیش بینی  شــده این موضــوع هم مورد 
توجه قرار گرفته است. مجلس در راستای وظیفه نظارتی اش 
هم از تمام دســتگاه ها خواسته تا براســاس تکالیف برنامه ای 
که در حوزه حمایت و توانمندســازی 
زنان سرپرســت خانوار دارند انجام 
وظیفه کرده و گزارش های مستمر 
نیز ارائه دهند. به طور کلی هدف 
مجلس این اســت که هم در 
برنامه هفتم و هم به صورت 
یک قانون مجزا، موضوع 
توانمندســازی زنان 
سرپرست خانوار را 

دنبال کند.

فاطمه قاسم پور؛ رئیس فراکسیون زنان مجلس

اعتبارات حمل  ونقل و ترافیک در بودجه 1401 شهرداری تهران

اعتبار توسعه حمل ونقل ریلی
 ۵ هزار و ۲۳۹  میلیارد تومان

هزینه تعمیرات و خرید قطعات یدکی و بازسازی

1۲۳۲  میلیارد تومان
 تعمیر و نگهداری تجهیزات ثابت

 ایستگاه ها و مراکز فرمان مترو

4۵0 میلیارد تومان
مطالعه خطوط جدید، توسعه و تکمیل 

خطوط ۳، ۶، ۷ و خطوط آنتنی 

۳ هزار و ۲۹۶  میلیارد تومان
خرید لوازم یدکی و بازسازی مترو

۷۸۲  میلیارد تومان
تکمیل  خطوط مترو

۳ هزار و ۲۹۶  میلیارد تومان

خرید و تعمیرات اتوبوس و مینی بوس شهری

1۲۲0 میلیارد تومان

تعمیرات و خرید تجهیزات ناوگان اتوبوس های فرسوده

۳۷0 میلیارد تومان
خرید اتوبوس و مینی بوس از منابع اختصاصی انتشار اوراق مشارکت

۷00  میلیارد تومان
 ۶۸
درصد

رشد خرید لوازم یدکی 
و اورهال مترو

کل اعتبارات

 سهم1۸  هزار و ۳00  میلیارد تومان
 اعتبارات

 ۳۶.۳
درصد

میزان رشد بودجه 
اختصاص یافته

 ۲۵.۷
درصد

مدیرعامل شرکت متروي تهران در گفت وگو با همشهری:


